
Notulen BOL groot 21 mei 2024 

Datum: 21 mei 2024 

Aanwezigen: Marije, Henriette, Fred, Sijmen, Christien, Alfred, Carly, Virjanand, Wim, 

Marijke, Simone, Marina, Maaike 

Nieuwtjes: 

• Paddenstoel wordt opgeknapt en schoongemaakt 

• De Kuil: voetbalveld is vernieuwd en ingezaaid. Volgend jaar wordt het fitness toestel 

aangepakt. Sportclubs hebben last van het gebroken glas daaromheen. 

• Er komt in Utrecht mogelijk een vuurwerkverbod tijdens de jaarwisseling. 

• Pierenbadje Texel heeft weer en blauwe bodem. In 2026 wordt de speelplek 

gerenoveerd. In het Beatrixpark wordt gekeken naar de doeltjes van het trapveldje 

bij Vlieland en als er geld over is iets nieuws in plaats van het oude fitnessapparaat. 

• Er wordt een speeltuintocht uitgezet. Deze speeltuintocht is online gezet en heeft 

leuke reacties opgeleverd met input van wijkgenoten. De tocht is ook voor 

volwassenen met in de toekomst mogelijk historische feiten, persoonlijke verhalen 

en wellicht zelfs een podcast. Deze werkgroep bestaat uit: Ewold, Hanna, Maaike en 

Roos. 

• Het wijkbureau gaat cosmetische veranderingen aan het winkelcentrum aanbrengen. 

Onder andere de verlichting is al aangepast aan de wettelijke minimale eisen aan Lux 

(hoeveelheid licht). Wellicht goed om te laten toetsen of dit voldoende is voor het 

gevoel van veiligheid in de wijk.  

• Wijkdag Lunetten is op 21 september en de vergunning voor de BOL-loop is 

inmiddels verleend. Er komen ook 2 kramen: 1 voor de BOL-loop en 1 voor 

activiteiten, initiatieven en wellicht enquêtes vanuit BOL. Hopelijk willen meerdere  

deelnemers die dag een uurtje bij de stand staan en het gesprek aangaan met 

wijkgenoten. 

Veiligheid: 

• Er is een nieuwe website voor meldingen aan de gemeente Utrecht: Signalen Utrecht 

Oproep: meld het hier als je bijvoorbeeld door een fatbike wordt aangereden, 

bepaalde gebieden te slecht verlicht vindt of een specifieke zorg hebt, anders wordt 

er geconcludeerd dat er geen problemen zijn. 

• Jeroen van der Linde van het Wijkbureau is de spil voor veiligheid: jongerenwerk 

(team van 12 in heel zuid), zorg, politie. 

•  Er is aandacht voor zorg in de wijk, maar er zijn grenzen aan de zorg die geboden kan 

worden, zo geeft wijkbureau Zuid aan. Met name voor mensen die niet in Nederland, 

maar wel in Europa geboren zijn, is vrijwel geen zorg beschikbaar. 

https://meldingen.utrecht.nl/incident/beschrijf


• We willen een team vormen die veiligheid bekijkt vanuit een balans van zowel 

handhaving als zorg. Hier worden mensen voor gezocht. Kijk alsjeblieft ook in je 

omgeving wie geïnteresseerd is en wie ons zou kunnen helpen hierin. 

Rommelroute:  

• Zondag 2 juni 

• Er zijn al 104-105 aanmeldingen 

• https://dezaakpaauw.nl/rommelroute-lunetten/ voor aanmelden, lijst met adressen 

en googlekaart met route. 

• Dit staat al op Lunetten.nl, maar ook een persbericht uitgegaan naar DUIC, Utrecht. 

Alleen in Hallo Lunetten is het al gepubliceerd. 

• Er komen kraampjes op de kinderboerderij en de  Engelsmanplaat. 

• Voor volgend jaar wordt de website vernieuwd door 2 vrijwilligers 

Lunetjes: 

•  Er wordt weer een Lunetjes georganiseerd op zaterdag 5 oktober. De mogelijkheid 

om vanuit een kano/roeiboot de waterkanten schoon te maken wordt onderzocht. 

Bestuur: 

• Simone en Marije worden via KvK ook formele bestuursleden, zodat het niet alleen 

bij Christien rust. Dit is door de aanwezigen unaniem aangenomen. 

• Er wordt nog gezocht naar een penningmeester, Christien wil zich langzaam 

terugtrekken uit deze rol. 

Groen: 

• Voorstel om de Natuurgroep Lunetten uit te breiden met mensen, die zich met beleid 

bezig houden. Dit wordt opgepakt door John Buitink.  Hierin wordt onder andere 

bekeken wat er wordt gedaan met het Groen Ontwikkel Plan, meegedaan aan het 

stedelijk overleg en zusterparken. 

• Bomen bij Forten: hoe zit het met de herbeplanting. Deze moeten in de directe 

omgeving herbeplant worden, en mede door de inspanningen van Maarten gaat dit 

binnenkort ook gebeuren. Er komt een stuk op de BOL website hierover. 

OV: 

• Marina en Virjanand hebben de enquête ingevuld over het nieuwe vervoerplan, dat 

elk jaar wordt gemaakt door OV vervoerders Syntus en U-OV in opdracht van de 

provincie. 

• Fred vertelt dat Gedeputeerden van Provinciale Staten al blij zijn als het basispakket 

aan OV rond komt, gezien de personeelstekorten. Syntus is wel 100% gedekt, U-OV 

heeft een tekort aan mensen. Vooral in de stad Utrecht is het voor buschauffeurs 

https://dezaakpaauw.nl/rommelroute-lunetten/


moeilijk om aan woonruimte te komen. Er moet dus ook gekeken worden naar 

secundaire arbeidsvoorwaarden. 

• Niet alleen het uitvallen van bus 8, maar ook de gebrekkige informatievoorziening is 

frustrerend. 

• Parkeren wordt in heel Utrecht betaald vanaf 2026-2030. Hiervoor moet er wel een 

goed OV alternatief zijn. 

Bouwprojecten : 

• Brennerbaan: Marijke en Christien zijn vorig jaar bij een informatiebijeenkomst 

geweest. Ze hadden zich opgegeven voor deelname aan een klantbordgroep. Daarna 

nooit meer iets gehoord. Het is onduidelijk wat er precies gebeurt en in welke fase 

het project zit. Christien heeft bij Portaal gevraagd hoe het zit. Tot op heden geen 

reactie. Navragen bij het wijkbureau. 

• Lunettenbaan: geen nieuws. Misschien in de 2e helft van het jaar. Dit kun je 

bijhouden bij utrecht.nl -> projecten 

• Tussen de rails: geen nieuws 

Musketon: 

• Mail aan betrokkenen van projectleider Janet van Oort: In vervolg op de 

klankbordbijeenkomst op 29 februari over renovatie van De Musketon wordt een 

participatietraject over het toekomstige activiteitenprogramma in De Musketon 

voorbereid door Culturele Zaken in afstemming met Maatschappelijke Ontwikkeling 

en Wijkbureau Zuid. 

Statuten: 

• Voldoen de statuten aan de voorwaarden van de WBTR (Wet Bestuur Toezicht 

Rechtspersonen). Theo Blom van Lumineus Lunetten heeft aangeboden dit te 

controleren voor het BOL. 

• Maaike, Alfred en Sijmen kijken ook naar de statuten. Opgesteld in 1996 en mogelijk 

aan herijking toe. Te vinden op: https://bollunetten.nl/meer-over-bol/ onder statuten 

BOL. 

Jaarplanning opstellen: 

• Moet er een plan komen? Uit de enquête is veel gekomen. Het zou goed zijn 

algemene doelstellingen te hebben als een soort programma-akkoord, maar wel 

altijd reactief te kunnen blijven op actuele ontwikkelingen. Dit plan kan gebruikt 

worden als toetssteen bij BOL bijeenkomsten. 

Wvttk (wat verder ter tafel komt): 

• Papiercafé begint deze week. Op donderdagmiddag van 13:00 tot 14:30 uur kunnen 

mensen, die problemen hebben met het invullen van formulieren, of het lezen van 

https://bollunetten.nl/meer-over-bol/


brieven van bijvoorbeeld de gemeente langskomen in de Musketon tijdens het 

inloopspreekuur van het Wijkinformatiepunt. Vraag van Henriette om dit te 

verspreiden via bijvoorbeeld kinderen op school om zoveel mogelijk mensen te 

bereiken die het nodig zouden kunnen hebben. 

• Huurdersoverleggen zijn er niet bijna niet meer. Dit wordt actief ontmoedigd met 

name via verkopen van woningen. Huurders hebben geen rechten bij een VVE en 

communicatie of informatie via de woningbouwverenigingen is gebrekkig. Er is een 

groep samengesteld om te kijken hoe huurders in complexen beter gehoord kunnen 

worden: Alfred, Marijke, Virjanand en mogelijk Henriette , Sijmen en Marije sluiten 

hierbij aan. 


